

19 June/juin 2023



Kiwanis®

THE KIWANIS FOUNDATION OF CANADA
LA FONDATION CANADIENNE DU KIWANIS

Youth Haven Barrie, Ontario



Youth Haven provides youth experiencing homelessness and at-risk youth between the ages of 16-24 with the love, support, guidance, programs and life skills needed to foster their sense of well-being and security.

As Simcoe County's only emergency shelter for youth experiencing homelessness, Youth Haven also provides outreach services and programs to at-risk youth in Barrie, Orillia, Midland, southern Georgian Bay and south Simcoe. Over 400 youth received services from Youth Haven in the last year.

They are currently fundraising to build a new home for at-risk youth. Their goal is to:

- Increase capacity to 31 residents from 20

Youth Haven Barrie, Ontario



Youth Haven apporte aux jeunes qui vivent sans abri et à ceux à risque dont l'âge varie entre 16 et 24 ans l'amour, soutien, conseils, programmes, et ce dont ils ont besoin dans la vie pour développer leur sens du bien-être et de sécurité.

Comme seul toit d'urgence pour les jeunes sans abri de Simco County, Youth Haven fournit aussi de l'accompagnement et des programmes pour les jeunes à risque de Barrie, Orillia, Midland, Southern Georgian Bay et South Simcoe. Au-delà de 400 jeunes ont reçu des services de Youth Haven au cours de l'an dernier.

Il y a présentement une collecte de fonds pour bâtir une nouvelle résidence pour les jeunes à risque. L'objectif est de:

- Day use facilities for street youth
- Study areas and lounge spaces
- Dedicated medical and dental spaces.

The Kiwanis Club of Barrie has committed to donating \$100,000 over the next five years to help build this new facility. The Kiwanis Foundation of Canada is partnering with the Barrie Club by providing a \$10,000 grant, to bring the total Kiwanis contribution to \$110,000.

Kiwanis Club of Casa Loma



On April 17, 2023, the Club hosted a Key Club Presidents Dinner Meeting. The high energy of Key Clubs, Kiwanians, school personnel and community partners electrified the Library at Casa Loma, at our first in-person Key Club Presidents Dinner since 2020. With the impact of Covid over the last 3 years, the faculty advisors and executives were applauded for their great leadership and perseverance to keep their Key Clubs going.

The executives who spoke on behalf of their school were passionate about their projects, expressed their caring for others who were less fortunate and welcomed the bonding among their team as they worked together to meet their challenges. The nine Key Clubs in Division 5 of EC&C inspired the audience with their dedication and commitment to

- Augmenter le nombre de résidents de 20 à 30;
- Faciliter l'accès de jour aux jeunes de la rue;
- Étudier les régions et les espaces de vie;
- Espaces dédiés aux soins médicaux et dentaires.

Le club Kiwanis de Barrie s'est engagé à donner 100 000 \$ au cours des 5 prochaines années pour construire ce nouvel établissement. La Fondation canadienne du Kiwanis a un partenariat avec le club de Barrie en accordant une subvention de 10 000 \$, lequel montant augmentera la contribution du Kiwanis à 110 000 \$.

Club Kiwanis de Casa Loma



Le 17 avril 2023, le club a été l'hôte d'un dîner de travail avec les Présidents des Clubs K. La grande énergie des Clubs K, des Kiwaniens, du personnel scolaire et des partenaires de la communauté ont électrisé la Bibliothèque du Casa Loma, lors de notre premier dîner de travail en présentiel des Présidents des Clubs K depuis 2020. Avec l'impact de la Covid au cours des trois dernières années, les conseillers scolaires et les exécutifs ont été applaudis pour leur grand leadership et leur persévérance à maintenir leurs Clubs K actifs.

Les exécutifs, qui ont parlé au nom de leur école étaient passionnés au sujet de leurs

volunteering in their school and community to help others.

Our guest speaker, Randall Arsenault, Manager of the Indigenous Spirit Fund at the Native Child and Family Services Toronto, informed us of the need to focus charitable donations for Indigenous youth who could benefit from the Spirit Awards, On the Land Culture Camps, and cultural programs. His personal stories resonated with the Key Clubs who were already planning fundraisers at their schools! Club president Suzana Greenaway presented a cedar bush as our offering for Randy's participation and the Miracle Minute collection of \$640 and KCCL's matching cheque for \$640!

Kiwanis Club of Cape Breton Golden K



At the 2023 District and Regional Track and Field Events which took place at Cape Breton University late May...900+ young athletes took part. Each athlete was a tribute to youth and the leadership skills they learned from parents/guardians, teachers, coaches and other athletes.

Our Club volunteers there yearly and, tiring of seeing athletes results stapled to a plywood back ground each year, we decided to donate \$15 000.00 to have an electronic scoreboard designed for immediate results and display

projets, ont exprimé leur générosité pour ceux qui étaient moins fortunés et accueilli le rapprochement entre leurs équipes alors qu'elles travaillaient pour à rencontrer leurs défis. Les neuf Clubs K de la Division 5 dans le district EC&C ont inspiré l'audience par leur dévouement et engagement à faire du bénévolat dans leur école et leur communauté pour venir en aide aux autres.

Notre conférencier invite, Randall Arsenault, Directeur du Indigenous Spirit Fund at the Native Child and Family Services Toronto, nous informés du besoin de donations charitables pour les jeunes indigènes qui pourraient profiter Spirit Awards, On the Land Culture Camps, et programmes culturels. Son histoire personnelle a parlé aux Clubs K qui se préparaient déjà des collectes de fonds dans leurs écoles! En reconnaissance de la participation de Randy, la Présidente de club Suzana Greenaway a présenté un arbuste de cèdre ainsi que le produit de la récolte de la Minute Miracle, soit 640 \$ et un chèque en appariement au montant de 640 \$ du KCC !

Club Kiwanis de Cape Breton Golden K



Plus de 900 jeunes athlètes ont participé aux activités de compétition sportive à l'Université du Cap-Breton à la fin de mai. Chaque athlète était un hommage à la jeunesse et

to those in the stands and at the finish line.

The funds came from our money raised through TV Bingo which ALL GO to helping YOUTH AND VULNERABLE ADULTS in our local community.

aux habilités de leadership qu'ils ont appris de leurs parents/gardiens, enseignants, entraîneurs et autres athlètes.

Les bénévoles de notre club sont là à tous les ans et, fatigués de voir les résultats des athlètes inscrits au dos d'une feuille de contreplaqué, nous avons décidé de leur donner 15 000 \$ pour acheter un tableau électronique fait spécialement pour indiquer les résultats sur-le-champ, les montrer à ceux qui sont dans les gradins et à la ligne d'arrivée.

Les fonds provenaient des sous récoltés par notre Bingo télévisé, lesquels VONT TOUS pour venir en aide aux JEUNES ET AUX ADULTES VULNÉRABLES de notre communauté locale.

Kids Need Kiwanis
Les Enfants ont Besoin de Kiwanis

[519-304-3638] [office@kfcdn.org] [www.kfcdn.org]

Kiwanis Foundation of Canada | PO Box 5034, Brantford, N3T 6J7 Canada

[Unsubscribe newsletter@kfcdn.org](mailto:Unsubscribe%20newsletter@kfcdn.org)

[Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)

Sent by newsletter@kfcdn.org powered by



Try email marketing for free today!